
Motion drogtest och alkohol prov för fullmäktige. 2024-11-12 
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Det är viktigt ur ett folkhälsoperspektiv att vi inför drogtester i det politiska arbetet, det är 
lätt att hamna i beroende. Och det är bra att det så tidigt som möjligt går att upptäcka ett 
missbruk av beroendeframkallande medel, allt för att så fort som möjligt kunna hjälpa 
personen till en avvänjning och ett hälsosammare liv. 

Det är också så att vi politiker deltar i verksamheter som ofta omfattar komplicerade 
frågor och beslut med en hög risknivå och ett högt skyddsintresse, därför behövs 
drogtester av alla ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige. 

De beslut vi politiker fattar ska inte påverkas av beroende till beroendeframkallande 
medel, de som använder narkotikaklassade medel blir lätt utsatta för påtryckningar och 
i en beroendeställning till de som tillhandahåller beroendeframkallande medel. 

Vi politiker bör föregå med gott exempel och därför drogtestas en(1) gång per år 
exempelvis första måndagen i november. 

Vi bör också alkoholtestas före varje kommunfullmäktige genom att tex blåsa i en 
godkänd alkoholprovare. 

Därför yrkar Jämtlands Väl Bräcke på: 

Att alla kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare drogtestas första måndagen i 
november varje år. 

Att inför kommunfullmäktige alkoholtestas alla ledamöter och ersättare max en (1) 
innan kommunfullmäktiges sammanträde börjar. 

Christer Olsson 

Ledamot Jämtlands Väl Bräcke 


